
第一图书网, tushu007.com
<<高一年级下-阅读理解与完形填空周�>>

图书基本信息

书名：<<高一年级下-阅读理解与完形填空周周练-(活页卷)>>

13位ISBN编号：9787508361697

10位ISBN编号：7508361695

出版时间：2007-11

出版时间：中国电力

作者：本社

页数：180

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<高一年级下-阅读理解与完形填空周�>>

内容概要

　　《快捷英语·阅读理解与完形填空周周练（高1）（下）（活页卷）》由名师主笔专家审稿，本
套丛书由各省市国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师、优秀骨干教师联合编写，由中外教育
专家审定把关。
设计新颖，操作灵活，本套丛书内容按周次设计，活页编排，既有利于教师课堂定时检测，又适合学
生同步自测，操作灵活方便、节时高效。
　　同步性好，适用性广，本套丛书以新课标及最新考纲为依据编写，适用于各种版本教材。
　　《快捷英语·阅读理解与完形填空周周练（高1）（下）（活页卷）》选材新颖，题材丰富，所
收短文选材真实，题材丰富，内容翔实，涵盖面广，设题科学，既有原创试题和经典试题，也有中、
高考真题。
分层限时，高效阅读，全书文章编排顺序由易到难，训练层层推进，制定目标阅读时间，方便课堂限
时强化训练，目录设计新颖，方便灵活组合高效阅读。
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章节摘录

　　Vim Cerf， who helped to build the Intemet while working as a researcher in America，said that television
was approaching its "iPod moment".　　In the same way that people now download their favourite music onto
their iPod， hesaid that viewers would soon be downloading most of favourite programmes onto theircomputers.
"85 percent of all video we watch is pre-recorded， so you can set your system todownload it all the time，" said
Mr Cerf， who is now the vice president of the Google， theworlds largest search engine.　　"Youre still going to
need live television for certain things like news， sportingevents and emergencies——but increasingly it is going to
be almost like the iPod， where youdownload content to look at later." But some critics， including some internet
serviceproviders， have warned that the Internet will collapse under the strain of millions of peopledownloading
programmes at the same time.　　Broadband companies claim that the service will cause "traffic jams"， which
will costmillions of pounds to sort out.　　But Mr Cerf dismissed the warnings as "scare tactics"， saying that
critics had predicted20 years ago that the net would collapse when people all around the world started to use it.　
　"In the intervening 30 years its increased a million times... Were far from exhaustingthe capacity，" he said. "Its
an understandable worry when they see huge amounts ofinformation being moved around online."
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